
Bestyrelsesmøde tirsdag d 14 juni 2022 

Tilstede var Kim, June, Morten, Jesper og Stig 
 
Nyt fra Vejlaget 
medlemmer – intet nyt som bestyrelsen skal tage stilling til eller action på 
hushandler – der er kommet nogle ny til: Enigheds Alle 29 og Brønshøjhoms Alle 4. 
Formanden vil bestræbe sig på at hilse på med forenings materiale. 
rotter – intet nyt og det er godt nyt 
   
Evaluering GF2022 
GF gik fint ift fysiske rammer, gæste optræden og stemningen generelt. 
Forslag vedr offentliggørelse af forslag til GF, opslået på hjemmesiden før GF er taget ad 
notam. Skal lige klappes af med Leif. 
 
Veje 
Flisedag – flere af de nylagte fliser fra maj er allerede ødelagt. Kim og Stig går en ny runde 
og overvejer en flisedag 2022 #2 i eftersommeren 
Forespørgsel på afspærring af vej  (Risvangen vejfest). Det er Kbh Komm der skal søges hos 
og det er noget bøvlet. Forespørgsel er givet videre til festudvalget. 

Løsøre 
Status på udlån af løsøre – det bliver udlånt oftere end skønnet og det er fint. En del stole 
bør udskiftes. 
Indkøb af stole – Morten og Jesper undersøger omfang og tilbud på brugbare stole 
Forespørgsel på indkøb af festtelt (Risvangen vejfest) – Bestyrelsen undersøger, hvilken type 
der giver mening både ift pris, opbevaring og en størrelse, der passer til haverne. Morten er 
på sagen 

Kloakker 
Der har ikke været nogle sager siden sidste møde 
Rottespærreudvalg dannet på GF - skrivelse rundsendt og interesserede har meldt sig 
 
Økonomi 
Gennemgang af bilag og diverse posteringer siden sidst ved June 
Få rykkere for kontingent skal sendes 
 
Bestyrelsens sommerfrokost? 
Det bliver den 31. august 
 
Evt. 
Fibernet – ingen har hørt mere siden GF, men der starter næppe nogen installeringer før 
sensommeren. 
 


